
ZPRÁVA O ČINNOSTI SDH SOBĚSUKY ZA ROK 2012

Vážení hasiči, vážení hosté, předkládám vám zprávu o činnosti SDH 
Soběsuky za rok 2012.

Rok 2012 můžeme považovat z pohledu sboru za rok standardní a 
klidný.
Začal, jako obvykle VVH, tentokrát bez zvláštních událostí. V lednu byl také 
dětský maškarní bál. Jako vždycky činnost sboru ožívá až s jarem, tedy s 
přípravou tradiční velké akce – stavění májky.
Samozřejmě každou zábavu předchází nějaká práce a nebylo to jinak ani v 
tomto případě. Takže při jarní brigádě byla částečně uklizena obec, 
připraveno samotné místo pro májku atd.

V červnu v rámci dětského dne proběhla i akce vzletně nazvané 
Hasičský den. Jako cíl této akce jsem stanovil prověření stříkačky a hadic při 
provozu alespoň o něco delším než je příprava na soutěže. Akci hodnotím 
kladně. Na stříkačce se sice projevily drobné poruchy spojené s jejím věkem 
( letos jí bude 40 let) a byly také vyřazeny 3 B hadice jako nefunkční, přesto 
jsme dokázali dopravit vodu v použitelném množství a tlaku od hráze spodní 
nádrže k hrázi horní. Tuto akci budeme někdy opakovat, i když zřejmě ne 
každý rok. 

Soutěž v požárním sportu loni pořádal 13. okrsek a konala se opět v 
Kokořově. Účast našeho družstva byla z mého pohledu dobrá, i když více se 
k ní vyjádří asi velitel. Chci na tomto místě pochválit M. Jaguláka jako 
nejrychlejšího závodníka na překážkové dráze. Na soutěži nastoupilo naše 
družstvo v nových pracovních stejnokrojích. 

Podzim je obdobím, kdy pořádáme naši největší akci, pouťový 
fotbalový turnaj. Loni připadl termín na 6. října. Počasí nám opět vyšlo... 
Tentokrát se zúčastnilo 8 družstev a průběh nakonec nebyl narušen ani 
prohibicí, která se s naší akcí těsně minula. Samozřejmě na takto velké akci 
se toho musí spousta odpracovat pro zdárný průběh. Naštěstí na mnohé, i 
když stále stejné, členy sboru je možné se spolehnout a já jim za to děkuji. 

V listopadu jsme udělali poslední loňskou brigádu a uklidili spadané 
listí, chodníky a ostatní místa. A přiznám se, že účast na této brigádě – více 
než 20 lidí mě opravdu potěšila. 



Na začátku prosince jsme ozdobili a rozsvítili vánoční stromeček, 
tentokrát velký. Někomu se možná moc nelíbil, ale já jsem rád, že jsme se k 
tomu velkému a krásnému stromu dostali. Teď jde jenom to postupně 
doplnit světla a také, zejména, doladit osvětlení a ozvučení místa, aby děti, 
které si daly práci s přípravou programu, bylo také slyšet. Účast občanů na 
této akci byla myslím velmi pěkná. 

Vyjmenované akce samozřejmě nebyly jedinou činností členů sboru. 
Například se nám povedlo i loni prodat za dobrou cenu železný i neželezný 
šrot, byť ho bylo výrazně méně než předloni. 

Práce bylo, jak vidět, uděláno opět hodně a také se na ní podílelo 
mnoho členů, i když ne všichni. Některé bohužel znám jenom jako položky v 
seznamu členů. . . Přitom samozřejmě nikomu v účasti na jakékoliv činnosti 
není bráněno. Za práci v uplynulém roce vám všem děkuji. A omlouvám se, 
že to tentokrát neudělám jmenovitě. Byl by to výčet stále stejných jmen, 
které zaznívají na jednotlivých členských schůzích. Já jsem jenom moc rád, 
že sbor tyto členy má. Bez nich by nebyl.

V letošním roce, mimo akce které normálně děláme, bychom měli 
dořešit a hlavně provést v souladu s usnesením minulé ČS likvidaci sušáku na 
hadice a přesun sloupu veřejného osvětlení k budově výboru. Na podzim, 
zřejmě před fotbalem, si vyzkoušíme trochu nové zábavy a pokusíme se 
udělat drakiádu. 

Ještě jednou vám děkuji za práci pro SDH i pro obec, kterou jste 
vykonali v minulém roce a do roku letošního vám i vašim rodinám přeji 
pevné zdraví a všechno dobré.

Děkuji za pozornost

Oldřich Pavelka
starosta sboru


